
ZÁPIS
ze zasedání stavebního výboru dne 7. 10. 2020 (5/2020)

Přítomni : Dominik Mašek, Věra Nováková, Michal Pilař,  Jaroslav Trachta, Jan Černohorský

1. Projekt fy Mondia v areálu Kopanský Mlýn
Konstatovali jsme že :
1. projekt neodpovídá vydanému územnímu rozhodnutí, a hlavně se nejedná o bydlení
"venkovského rázu", jak je uvedeno v podmínkách Územního plánu (třípatrové dvojdomy s
plochou střechou lze těžko vysledovat v naší lokalitě)

Doplnění bodu 1 :
V územním plánu je území navrženo jako zastavitelné vzhledem k tomu, že bylo před změnou
ÚP již vydáno DÚR. Území je ale dle konstatování ÚP pro výstavbu nevhodné ("…plocha pro
výstavbu rodinných domů není vzhledem k urbanistické koncepci obce na vhodném místě, další
plochy v okolí není vhodné zastavovat ani výhledově").

Z tohoto důvodů není možné upravovat dělení parcel, navyšovat kapacitu zástavby a zatěžovat
území více, než jak bylo schváleno v původním DÚR z roku 2010.

Navržené řešení nenaplňuje venkovský charakter zástavby (dle ÚP má územín charakter
venkovské zástavby: Z18 - Kopanská 2,38 ha - bydlení v rodinných domech – venkovské (BV)),
který je pro danou plochu dle ÚP definován. Důvodem je, že návrh nenavazuje na kontext
rozvolněné zástavby statku a restaurace jižně od přiléhající komunikace Ke Statenicím a dále
nerespektuje charakter přilehlého nezastavěného území. Přípustným řešením je zástavba
samostatně stojícími rodinnými domy, jak bylo navrženo v původním již zmíněném návrhu z roku
2010.

Na navrženou zástavbu není uzavřena plánovací smlouva. Plánovací smlouva č. Sml-2012/01 z
roku 2012, uzavřená mezi obcí Statenice a Mondia s.r.o. řeší pouze první etapu v rozsahu 14 RD.

2. kapacita parkování je nedostatečná (potřeba alespoň 36 míst), chybí točna pro zásah vozidel
integrovaného systému
3.  řešení splaškových odpadních vod vlastní čistírnou (ČOV) je hloupost, vyjádření v projektové
dokumentaci, že odpadní voda bude řešena alternativně, je mírně řečeno vágní
4. produkce odpadních vod pro 18 bytů pro předpokládanou obsazenost 4 obyvatelé na byt je cca
7 m3 denně, tzn. jeden feka vůz o objemu 10 m3 bude odvážet splašky téměř každý den
5. koeficient nezpevněných ploch není dodržen (a projektant ani nemá odvahu to vysvětlit)
6. projekt se nám prostě vůbec nezdá být vhodný pro danou lokalitu, nerespektuje naše
připomínky, které jsme měli k předkládané studii, navíc je třeba zhotovit novou plánovací
smlouvu s developerem, protože současná platila jen pro první etapu výstavby. - ing. Jan
Černohorský.

2. Rekonstrukce domu č.p. 480  v ulici Skalní. S navrhovanou rekonstrukcí nemáme problémy,
jen se nám zdá, že stavebník se snaží legalizovat vjezd z ulice Sadová, přičemž původní hlavní
vjezd byl z ulice Skalní. Stavebník také svévolně zabírá obecní pozemek v ulici Skalní (vysázené
dřeviny). Je třeba zjednat nápravu.

Vjezd v takto úzké komunikaci je jedinou výhybnou mezi křižovatkou Skalní /Třešňová a
Skalní/Lomená, z toho důvodu navrhujeme povinnost demolice zídky, odstranění výsadby podél
celého plotu a odstranění původního vjezdu a vstupu z ulice Skalní, jako podmínky pro udělení
souhlasu. Některé z těchto požadavky byly ze strany obce vzneseny již dříve. Zídka je opravdu
do budoucna překážkou pro lepší řešení předpokládané rekonstrukce celé komunikace Skalní.

Stavebník by měl též zlegalizovat další vjezd, a to z ulice Lomená, Dům č.p. má takto vjezdy tři,
jak je nakonec uvedeno v záměru, který stavebník předkládá. Jestliže by mělo dojít ke změně
vjezdu domu č.p. 480 z původního vjezdu a vstupu, tedy z ulice Skalní, mělo by to být
definováno v záměru rekonstrukce, tedy, že se původní vjezd mění a vjezd a vstup bude z ulice



Sadová, jak sám stavebník požaduje. Neuvedením tohoto do souladu se skutečností by mohly
nastat problémy jak se zabezpečením záchranného integrovaného systému, tak i co se týká
mapy-uličníku.  -  pí. Věra Nováková.

3. Čerpací stanice splašků v ulici Slovanská - z technického hlediska je projekt zcela v pořádku.
p. Trachta

Ve Statenicích dne 12. 10. 2020        Jaroslav Trachta


